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Segovia respond-e a la

Federación de AAVV

Ante
las acusaciones vertidas por la FAV sobre mi per

sona en relación a la reunión del pasado viernes 19 de

julio con la AA.VV. de Can Mònic, creo necesario ex

plicar mi versión de los hechos a los vecinos de Can

Mònic en particular y al resto de ciudadanos en gene

ral.
El pasado día 15 de julio, durante la habitual reunión del

Grupo Municipal Socialista, mi compañero Josep Mayoral
recibe una llamada de Juan Antonio Tinaco, presidente de la

asociación de vecinos de Can Mònic en la cual le expresa su

inquietud por unos incidentes producidos en el barrio a raíz

del incendio ocurrido horas antes. Inmediatamente me pongo

en contacto con el inspector de la Policía Local y con el su

binspector del cuerpo de los Mossos d'Esquadra y le propon

go al Sr. Tinaco reunirnos en el propio barrio el viernes día

19 a las 19 horas para tratar todos los temas de seguridad
ciudadana que creyesen convenientes. El Sr. Tinaco acepta y

no menciona en ningún momento que hubiese convocada

ninguna concentración. Evidentemente de haberlo comenta

do estábamos a tiempo de cambiar la hora y el día de la men

cionada reunión.
. El jueves día 18, a través de un amigo y vecino del barrio,
me entero de que se prepara una concentración a la misma

hora de la reunión. Telefoneo al Sr. Tinaco preguntándole si

era correcta la información que había recibido a lo que res

ponde afirmativamente indicándome que él no tiene nada

que ver y que se convoca a petición expresa de los vecinos.

Me manifiesta además que no tiene ninguna queja sobre mi

persona, ni sobre la Policía Local ni sobre los Mossos d'Es

quadra, sino todo lo contrario y que la verdadera queja es la

situación del puente de entrada al barrio (reivindicación que,

por otra parte, comparto y apoyo totalmente, al igual que el

conjunto del gobierno municipal que viene trabajando insis

tentemente ante RENFE para que solucionen el problema).
El Sr. Tinaco no pide ningún aplazamiento de la reunión a la

cual asisto con toda normalidad. Al empezar la reunión el

presidente de la asociación de vecinos de Can Mònic me in

dica su intención de que la FAV esté presente en la misma.

Obviamente me niego a ello porque era una reunión que ha

bíamos concertado específicamente con la AA.VV. de Can

Mònic, sin que en ningún momento previo se me hubiese

consultado la cuestión. Acompañando a la FAV casualmente

se encontraban diversos concejales de la oposición.
Parece evidente que ante mi actitud dialogante -ante un

problema específico de seguridad planteado por el presidente
de la AA.VV. propongo inmediatamente hablar del tema pa
ra solucionarlo- me encuentro con una situación en la que se

busca generar tensión alrededor de mi persona y de lo que yo

represento, como miembro de un equipo de gobierno.
Lo que ya clama al cielo es que además tenga que oír y le

er que soy yo quien convocó la reunión para boicotear una

movilización de los vecinos. Para cualquier observador im

parcial creo que quedó manifiestamente claro en el Pleno del

pasado día 23 la falsedad de esta afirmación.

Sorprende que la FAV insista en un comunicado posterior
publicado en Revista del Vallès en mentir. Sorprende tam

bién que CiU no tenga ningún reparo en utilizar la mentira

como forma de hacer política.
Se me pide a través de la FAV reflexión. Lo haré, reflexio

naré sobre qué hay detrás de una campaña que nace de una

mentira y que busca la confrontación sin que nadie del equi
po de gobierno la haya buscado.

Juan Manuel Segovia Ramos

Regidor de Seguretat Ciutadana
Granollers

La primera multa

Avui per fi m'ha posat una mul

ta la guàrdia urbana del meu muni

cipi (La Roca del Vallès). Sóc feliç
perquè igualment que a la resta de

roquerols, em meravella I' eficàcia

dels agents que vetllen per la nos

tra seguretat i perquè tots tinguem
educació viària i no deixem apar
cats els vehicles a llocs prohibits
fent nosa a tothom i sobretot als

soferts conductors dels autobusos.

Res a dir, ja he pagat la meva mul

ta (60 euros) tot i que tenia el cot

xe "ben" aparcat, sense destorbar

ningú, val a dir que tenia el senyal
de prohibició d'aparcament a uns

metres, i encara no sé el motiu

d'aquesta prohibició davant les ca

ses de l' antic casino, a la Rambla.

Però em pregunto, si són tan es

trictes, què passa amb els cotxes i

motos que cada dia inunden la

"Placeta" aparcats en doble fila

(quan torno de treballar mai puc

passar per la Rambla amb norma

litat) així com altres indrets? No

més caldria preguntar (repeteixo)
als conductors dels autobusos, que

sempre troben cotxes mal aparcats
que no els deixen passar, ni veig
cap guàrdia que els posi multes.

Francament, ho trobo injust i em

sap molt greu.
DomiMoya
La Roca

Resposta al comunicat
de la FAV

L' Ajuntament de Granollers es

veu en l'obligació de puntualitzar
la nota feta pública per la Federa

ció d' Associacions de Veïns, en

honor a la veritat i per sentit de

responsabilitat, ja que representa
el conjunt de ciutadans i ciutada

nes de Granollers.

Primer, la reunió celebrada di

marts dia 19 de juliol a Can Mònic

fou convocada a iniciativa del re

gidor de Seguretat Ciutadana i,

posteriorment a aquesta convoca

toria, es convoca una concentra

ció, tal i com han reflectit els mit

jans de comunicació, i no a l'inre

vés.

Segon, des del mateix dia 15 de

juliol en què es produí un incendi

en un pis del barri de Can Mònic

els serveis socials de I' Ajuntament
començaven a actuar per ajudar a

trobar solucions a les necessitats

de les persones que vivien en el

pis incendiat. Per tant, en cap cas

l'actuació dels serveis socials de la

ciutat es produeix per cap tipus de

pressió de la Federació, tal i com

han publicat els mitjans de comu

nicació.
D'una banda l'actuació conjunta

dels diferents serveis policials-Po
licia local, Mossos d'Esquadra,
Policia Nacional -en el camp de la

seguretat ciutadana està permetent

l'obtenció de resultats positius pel
conjunt de la població i, d'altra

banda, l'acció coordinada de I' A

juntament i de l'associació de

veïns de Can Mònic permetrà ob

tenir resultats positius i beneficio

sos per al barri i la ciutat:
Insistint davant de la companyia

ferroviària RENFE de la necessitat
d'eliminar el pont i l'espai de la

via fèrria avui sense cap tipus
d'ús.

Insistint davant la Conselleria de

Política Territorial i Obres Publi

ques de la necessitat d'iniciar quan
abans millor la connexió del carrer

de Girona amb la futura Ronda

nord, ja que aquesta obra permetrà
la millor integració física de Can

Mònic amb la resta de la ciutat.

L' Ajuntament de Granollers fa
una ferma crida al diàleg i al tre

ball conjunt amb la finalitat de mi

llorar les condicions de vida dels

ciutadans de Granollers.

Josep Pujadas i Maspons
Alcalde de Granollers

Sobre el concert

de Fórmula Abierta

En relació a la informació publi
cada a Revista del Vallès en què es

recollia que el Consell Local de la
Joventut de Granollers demanava

explicacions a l'Ajuntament pel
que fa a ús dels equipaments mu

nicipals, hem de dir-los que]'A

juntament és coherent perquè sem

pre aplica la normativa aprovada
per a la cessió d'aquestes instal.la

cians, independentment de l'asso

ciació o entitat que ho demani.

Tenint en compte que hi ha lli

bertat de programació d'activitats

culturals i espectacles musicals,
I' Ajuntament va acceptar la sol.li
citud que li va fer l'empresa Ata

Catalunya SL per tal de dur a ter

me l' actuació del grup Fórmula

Abierta al Palau d'Esports.
En aquest cas no es va fer cap

excepció. Tal i com ja van infor

mar els mitjans de comunicació de

la comarca, I'Ajuntament va apli
car la normativa de cessió d'equi
paments municipals i en el conve

ni signat amb I' empresa promotora
del concert quedava clar que es

compensarien al consistori les des

peses d'utilització del Palau.

Ajuntament de Granollers

NOTA DE REDACCIÓN:
Sólo se publicarán aquellas cartas me

canografiadas. acompañadas con el
número del DNI. Se permiten seudóni

mos con la condición de que la Revista

tenga perfectamente identificado al

autor de la carta. Las cartas con una

extensión superior a las treinta líneas

podrán ser recortadas. No se publica
rán cartas insultantes o vejatorias ha

cia las personas. Se respeta el idioma

elegido por cada lector. La Revista no

asume como propia ninguna opinión
publicada en esta sección.
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